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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

A Leading Oil & Gas Company in Abu Dhabi seeking to recruit the following

    -  - Operator  with experience in Refinery, Oil & Gas, Petrochem, Fertilizer, Mines, Cement, Chemicals  and MUST  have at least minimum of 6 years  working as OPERATOR and min. of 8 years for SHIFT SUPERVISORS. 
    -  - Technicians  (Mechanical/Electrical/Instrument), with working experience in POWER or ELECTRICITY but SHOULD have minimum experience of 8 years.

Kindly make sure that the CVs have complete personal details such as date of birth and education.

Please send your CV to Eng@
targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)
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ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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